



ዓለም-ለኸዊ ምንቅስቃስ ይኣክል ኤርትራውያን
 Global Yiakil Eritrean Movement
 حركة الإريترية العالمية الكافية

ዕድመ

ዓለም-ለኸዊ ምንቅስቃስ ይኣክል፡ ንኹሎም ደለይቲ ፍትሒ ኤርትራውያን ፖለቲካውያን ውዳባት፡ ምንቅስቃሳት፡ በርጌሳውያን ማሕበራት፡ ምትእክኻባትን ናይ ሙራኸቢ ብዙሓት ትካላትን፡ ኣብቲ ንዓርቢ ዕለት 9ን ቀዳም ዕለት 10ን ታሕሳስ 2022 ብማንዛ ንክካየድ ተዳልዩ ዘሎ ሓቢርካ ንምስራሕ ዝሕግዝ ናይ ምብህሃል ኣኼባ ክትሳተፉ ብክብሪ ይዕድም።

ዕላማ እዚ ኣኼባ'ዚ፡ ነዚ ነካይዶ ዘሎና ንለውጢ ዝዓለመ ቃልሲ ንምሕያሉን ንምምእዛኑን ኮይኑ፡ ዓለም-ለኸዊ ምንቅስቃስ ይኣክል ወጢንዎ ዘሎ ኣገባብ ኣፈጣጥራ ሃገራዊ ሓይሊ ንምዝታይ ኢዩ።

ስለዚ ኣብዚ ኣኼባ ንምስታፍ፡ ስም ናይ እትውክልዎ ትካልን ምሉእ ስም ናይ ክልተ ተወካልትን በዚ ዝስዕብ ኢ-መይል eritrea.nationalforce@gmail.com ክትልእኩልና ንምሕጸን።

ተሳትፎኹም ቅድሚ ሰሉስ ዕለት 22 ሕዳር 2022 ሰዓት 21:00 ድቀ (ብኣቆጻጽራ Berlin) ክተፍልጡና ንላቦ። ናይ መልእኽቲ ተሳትፎኹም ድሕሪ ምርግጋጽ፡ ናይ ዙም ሊንክን ኣጀንዳ ኣኼባን ክለእኹ ምዃኑ ኣቐዲምና ንሕብር። ብዛዕባ'ዚ ተመዲቡ ዘሎ ናይ ምብህሃል ኣኼባ ፡ ሕቶ ምስ ዝህልወኩም፡ በዚ ዝስዕብ ኢ-መይል eritrea.nationalforce@gmail.com ክትውክሱና ትኽእሉ።

ቃልስና ክዕድግ ፡ ሓቢርና ንቃለስ!
 ዓለም-ለኸዊ ምንቅስቃስ ይኣክል

Invitation

Global Yiakil Movement (GYM) is inviting all justice-seeking Eritrean Political Groups, Movements, Civic Organisations, Associations and Media Outlets for an online consultative meeting scheduled for Friday, 9th and Saturday, 10th December 2022.

The objective of this meeting is to discuss GYM's approach to setting up a National Force which will consolidate and spearhead the ongoing struggle for change. To participate in this meeting; please email us the name of your organisation and the full names of 2 delegates using the below email address:

eritrea.nationalforce@gmail.com

The deadline to confirm participation is COP Tuesday, 22nd November 2022. Please note that Zoom link and meeting agenda will be sent out only after we receive confirmation of your participation. Should you have any queries about this planned meeting, please do not hesitate to contact us via our email eritrea.nationalforce@gmail.com

Looking forward to working together,
 Global Yiakil Movement

دعوة



ዓለም-ለኻዊ ምንቅስቃስ ይኣክል ኤርትራውያን

Global Yiakil Eritrean Movement

حركة الإريترية العالمية الكافية

العالمية جميع التنظيمات السياسية والحركات المجتمع المدني ووسائل الإعلام الإريترية الساعية (Yiakil) تدعو حركة كفاية لتحقيق العدالة إلى اجتماع استشاري عبر الإنترنت من المقرر عقده يوم الجمعة والسببب الموافق 10/9 من ديسمبر 2022. والهدف من هذا الاجتماع هو مناقشة نهج كفاية لتشكيل قوة وطنية لتعزيز وقيادة النضال المستمر من أجل التغيير. للمشاركة في هذا الاجتماع؛ يرجى مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني باسم التنظيم او مؤسسة والأسماء الكاملة لمندوبين باستخدام عنوان البريد الإلكتروني أدناه: eritrea.nationalforce@gmail.com

وسنكون ممنونين لو ارسلتوا أسماء المشاركين في اسرع وقت ممكن. آخر يوم

لتأكيد المشاركة هو

وجداول أعمال الاجتماع بعد أن نتلقى تأكيدًا لمشاركة. إذا كان لديكم Zoom الثلاثاء ، 22 نوفمبر 2022. و سيتم إرسال رابط أي استفسارات حول الاجتماع ، يرجى عدم التردد في الاتصال بنا عبر بريدنا الإلكتروني

eritrea.nationalforce@gmail.com

شكرا

العالمية (Yiakil) حركة كفاية،